

優惠期內成功登記*有機會獲得
原味家作 HK\$58
電子湯券乙張

Successful registration* with My Gleneagles SmartHealth app during the promotion period may receive HK\$58 Original Taste Workshop Soup e-Coupon



立即下載 港怡「智」健康，管理健康賞湯券！

Download My Gleneagles SmartHealth app now to manage your health and enjoy a free soup coupon!



港怡智健康 My Gleneagles SmartHealth

*客戶須登記及將港怡醫院病歷同步連結至港怡「智」健康應用程式內的「我的健康」，方被視為成功登記，並須受條款及細則約束。

*Successful registration means clients have registered in My Gleneagles SmartHealth app and synchronise their patient profile in "My Health". T&C apply.

健康 觸手可及
隨時隨地管理「智」健康

Manage your health in
a smarter way, anytime anywhere



Gleneagles Hospital
HONG KONG
港怡醫院

港怡醫院

推出全面醫療資訊平台「港怡智健康」，提供尖端醫療、健康生活及優惠情報等資訊。「港怡智健康」應用程式提供一站式貼心、多元化服務，智慧生活、節省時間。

Gleneagles Hospital Hong Kong

"My Gleneagles SmartHealth" mobile app is an integrated information platform providing you with information about advanced healthcare, healthy living and promotion offers. Through the app, patients are also offered one-stop diversified services, helping you manage your health in a smarter way, easily and efficiently.



照顧者管理 Carer's management

在應用程式中連繫上您需要照顧的人士，即時了解或安排預約門診服務，查看健康紀錄如處方紀錄、藥物過敏紀錄、化驗結果等資訊。不但可節省時間，以便管理其日程，更能有效地及時了解受照顧者的詳細資料。

Provide instant access to care recipient's outpatient appointment schedules, health records such as prescriptions, allergy records, laboratory results and more, benefiting caregivers by saving time and adding convenience when managing agenda, tracking records for better communication, and keeping up to date with care recipient's details.



健康紀錄 Health records

隨時隨地取得健康紀錄，了解自己或受照顧者的資料，包括處方紀錄及用藥、藥物過敏紀錄、影像結果及化驗結果。

Access health records anytime, anywhere. Understand not only your records but also the care recipient's, including prescription records and instructions, allergy records, image results and laboratory results.



行程預覽 Journey preview

預覽已預約的門診安排，包括當天流程、地點及預計等候時間，安心就診。

Preview the scheduled outpatient appointment, including the flow, location and estimated waiting time, and consult with your doctor with peace of mind.



預計輪候時間 Estimated waiting time

港怡醫院提供24小時門診及急症室服務，24小時候命、全年無休，設有預計輪候時間提示，全面配合您的日程，讓您得到專業醫療和護理。

Provide 24-hour Outpatient & Emergency services and medical attention day and night, offering estimated waiting time to fit us into your schedule without hassle and get professional medical attention promptly.



尋找路綫 Wayfinding

只需輸入或點擊位置，便可搜索港怡內不同地點。港怡醫院共設兩座九層高的大樓，建議路綫及預計時間能助您方便到達不同部門。

Simply input or click on the location, you can search around different locations within the hospital premises. With the recommended route and estimated time needed, you can reach different departments in no time in the two-block, nine-storey hospital.

